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Участники преддоговорного правоотношения, возникающего из переговоров
В статье анализируется преддоговорное правоотношение. С 1 июня 2015 г. действуют новые правила Гражданского ко-

декса РФ, согласно которым уже при ведении переговоров стороны несут определенные обязанности. При вступлении в пере-
говоры о заключении договора, в ходе их проведения и по их завершении стороны обязаны действовать добросовестно. Одним 
из спорных вопросов является вопрос о том, кто выступает участником такого преддоговорного правоотношения. Автором 
обоснована своя позиция.
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Parties to Precontractual Legal Relationship Arising out of Negotiations
The article analyzes the pre-contractual relationship. Since 1st June 2015 new rules of the Civil Code are in force. According to these 

rules already negotiating parties bear certain responsibilities. The parties should act in good faith when entering into negotiations to conclude 
a contract, during conduct of negotiations and their completion. The author considers this duty as the content of pre-contractual legal 
relationship — obligation. Who will be a party to pre-contractual exclusion is one of the most difficult issues. The author suggests his 
position.
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